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ORSZÁGGYŰLÉST KÉPVISELÖ
Érkezett 2014~ p L 24.

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

írásbelikérdés

Helyben

Tisztelt Elnök űr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2011 év i
XXXVi_ törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014_ (II, 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

„Ön szerint jó, hogy az állani egy fillér támogatást nem tesz a gyerekek
táboroztatásához?”

címivel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Czibere Károly államtitkár úr a napokban, egy sajtótájékoztató keretében az Erzsébet-programo t
méltatta. Egészen odáig merészkedett, hogy azt mondta ez Magyarország megújulásának
szimbóluma . Az egy dolog, hogy a Kormány úgy csinál mintha a szociális üdültetés é s
gyermektáboroztatás rendszerét most találták volna ki és egy szót sem ejtenek arról, hogy 2010 el őt t
is létezett és működött ez a típusú támogatási rendszer . Ső t a pénzügyi hátteret . bonyolitó, több min t
22 éves Magyar Nemzeti Üdülési Alapítvány honlapján a nyomát is eltüntették annak, hogy 201 0
elő tt is volt bármilyen szociális üdültetési pályázat. Holott akkor több lehetőséget adott a rendszer a
szakmunkástanulóknak, a nagycsaládosoknak . Továbbá akkor még nem volt előírás, hogy csak a
Kormány által kijelölt helyeken lehet felhasználni a támogatást .

Az előbbieket tetézi, hogy az Erzsébet-programot kezelő alapítvány vezetője az eseményen azzal
büszkclkcdctt, hogy a programhoz az állam egy fillér támogatást nem tesz hozzá azon kívül, hogy
biztosítja az infrastruktúrát, a kiadások fedezetét pedig az Erzsébet-utalványokból származ ó
bevételek adják (de azoknak csak egy része kerül be) . Ez utóbbiról pedig tudjuk, hogy az annak a
cafetería rendszernek a szimbóluma, amelyben megemelték és szélesítették a közalkalmazottakna k
illetve más dolgozóknak adott utalványoknak az adótartamát. Annak is a szimbóluma, hog y
esetenként kizárólagossá tették azt, hogy a rászoruló gyermekek és családjuk csak utalván y
formájában kapják meg a korábban pénzben kapott támogatásukat . Végül, amit róluk (is)
„lehúznak” — hiszen az utalványt elfogadó helyek az azzal járó költséget beépítik az áraikba —,
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annak egy részét kegyesen visszaadják nekik, üdültetés formájában . Reméljük, hogy nem ez
Magyarország megújulásának szimbóluma .

Eközben még mindig nem tudni, hogy a zánkai táborból indokolatlanul kitiltott, hátrányos helyzet ű
tiszafüredi gyerekek bepótolhatják-e elmaradt nyaralásukat .

A progrcaan célját elismerve, magam is fontosnak és támogatandónak tartom, hogy hátrányo s
helyzetű családok, fogyatékos gyermekek, nyugdíjasok kedvezményesen üdülhessenek .
Ugyanakkor az el őbbiek miatt, az alábbi kérdésekre kérem Miniszter Úr válaszát :

• ()n szerint jó az, hogy az állam egy fillér támogatást nem tesz a gyereke k
táboroztatásához ?

• Ön szerint is az Erzsébet-program Magyarország megújulásának szimbóluma ?

• Mikor és hogyan biztosítják, hogy a táborból kitiltott, hátrányos helyzetű tiszafüred i
gyerekek bepótolhassák a nyaralásukat ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2014 . július 24 .

r .L

Bangóné Borbély Ildikó
országgyű lési képviselő

(MSZP)


	page 1
	page 2

